



Protokoll fört vid styrelsemöte i Ronneby Brukshundklubb 2026-06-01

Plats: Vierydsvägen 160. Ronneby

Tid: 18.00

Närvarande:

Fredrik Berg	ordförande
Thomas Svensson	vice ordförande
Josefine Ronnerhall	kassör
Ann-Britt Magnusson	sekreterare
Ingrid Palm	ledamot
Louise Thernlund	suppleant
Karin Loodin	suppleant

Frånvarande

Roland Sjösten	suppleant
----------------	-----------

1. Mötets öppnande.

Ordförande Fredrik Berg hälsade alla välkomna.

2. Föregående mötesprotokoll.

Genomläst och godkänt av samtliga.
Signerat av ordföranden och sekreteraren.

3. Ekonomi

Kurserna är snart avslutade och avgifterna har till största delen kommit in.
F ö god ekonomi och vi följer budget.

Diskuterades bidrag till de som kvalificerat sig till SM i olika grenar.

I RBK är det 2026

- fyra agility-ekipage
- ett corgie-ekipage
- ett patrullhundsekipage

Beslutades att varje förare, som kvalificerat sig till SM, får ett bidrag om 1500:- /tillfälle från klubben.

Justeras omedelbart.

Detta är ett principbeslut för våra medlemmar.

4. Kommittérapporter

Se bifogad bilaga samt nedanstående punkter.

a. Fråga från Mental:

Blekinge kennelklubb skall ha ett föredrag med Blå Stjärnan via Studieförbundet om HLR för hund. Är klubben intresserad att delta?
Förslaget datum: den 18/10-26.
Finns det intresse, är frågan om vi kan vara på Ronneby Brukshundklubb?
Eventuellt kanske vi t.o.m. kunde erbjuda flera klubbar i distriktet.

Vårt svar: Vi är intresserade av detta evenemang och ni kan vara i vår lokal.

b. Fråga från vice ordf i Blekinge Distrikt:

Föreläsning Raskunskap 10-11 oktober anordnad av Blekinge Distrikt

Har ni i Ronneby BK fått information om att distriktets utbildnings-kommitté skall ansvara för en föreläsning om raskunskap som skall hållas i Karlskrona i höst?

Finns det någon information på klubben om detta, är våra instruktörer/funktionärer som ev. kan vara intresserade tillfrågade?
Har ni haft möjlighet att anmäla er?

Vi har styrelsemöte i distriktet imorgon 1/6 och kostnaderna för föreläsningen är beviljad av medel ur SM-potten.

Anmälan skulle vara senast den 11/6 (vet inte hur eller till vem).

Svar från RBK:

Vårt svar: Vi har inte fått någon inbjudan, men önskar få veta

- vilka ingår i målgruppen?
- sista anmälingsdatum?

Efter förfrågan till Hundutbildningskommittén (Maria Strand) får vi detta svar:

"Det är inte meningen att alla ska kunna anmäla sig ännu.

I veckan fick jag besked att SM-fonden sponsrar med föreläsare, resa och hotell. Igår öppnade vi för anmälan för de som går instruktörsutbildning nu och för aktiva mentalfiguranter. Denna anmälan ska vara inne senast 11 juni. Finns det platser över efter det så kommer vi att annonsera på distriktets och klubbarnas hemsidor, FB och Instagram. Studieförbundet kommer att göra en affisch som ska publiceras på respektive sidor om det finns platser kvar. Sista dagen för den anmälan är inte bestämd ännu men blir troligen i början av september. Så vi har läget under kontroll."

c. Container till Specialsök

Ordföranden har haft kontakt med Ronneby Kommun, som kräver bl a bygglov för att ställa upp en container.

Kraven från kommunen är många och därför har specialsökskommittén erbjudits utrymme i två av klubbens skjul, där de kan ha sitt material. Kommittén har accepterat detta.

Således avskrivs ärendet om att köpa in en container till klubben.

d. Efter diskussion om kommittéernas alltmånga krävande arbete beslutas att klubben kallar till ett möte om att skapa arbetsrutiner i klubben.

På mötet kan vi diskutera idéer om hur man kan fördela arbetet mellan olika personer och skapa förståelse för varandras arbete samt minska arbetsbördan för alla.

e. Ny Temakommitté

I samband med ovanstående frågor/förslag om föreläsningar väcks frågan om en ny Temakommitté i klubben.

Förslag att varje annan kommitté har en medlem i Tema-gruppen.

Ingrid åtar sig att söka medlemmar, som kan vara intresserade av att ingå i en sådan kommitté.

5. Klubbläget

Planering den 2 juni. Samtliga kommittéer är inbjudna.

6. Skyltar till Bananen

Fredrik ordnar med dessa.

7. Hoopersbana

Karin frågar om klubben kan köpa in material till en hoopersbana samt utbilda instruktörer. Hoopers är numera en gren och tävlingsform inom SKK.

För att kunna ta beslut om att införa hoopers i klubbens utbud krävs en del förarbete:

- hur många intresserade kan tänkas finnas?
- beskrivning av eventuell verksamhet i vår klubb
- budget

Karin Loodin Danielsson undersöker vidare och resultatet tas upp på nästa medlemsmöte i september för beslut.

8. Tittfunktion på banken

Samtliga dokument för att Kina Linder ska få tittfunktion på Handelsbanken är nu signerade.

9. Stripe nya uppgifter

Stripe kräver en uppdatering av samtliga uppgifter om klubben och styrelseledamöter. **Sekreteraren har påbörjat det arbetet.**

10. Arkivering av klubbens dokument

Louise erbjuder sig att hjälpa till att sortera dokumenten.

Sekreteraren kallar till träff om detta.

11. Övriga frågor

12. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte hålls den 3 augusti kl 18.00.

13. Mötets avslutande

Ordförande tackade för ett bra och givande möte.

▪ **RONNEBY BRUKSHUNDKLUBB** ▪

Ronneby dag som ovan

Fredrik Berg
Ordförande

Ann-Britt Magnusson
Sekreterare

SIGNATURES

ALLEKIRJOITUKSET

UNDERSKRIFTER

SIGNATURER

UNDERSKRIFTER

This document contains 4 pages before this page
Dokumentet inneholder 4 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 4 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 4 sider før denne side

Detta dokument innehåller 4 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende